

Bestyrelsesmøde Distrikt Sjælland

Tid	7. januar 2026 i Idrættens Hus
Deltagere	Benny Bo Nielsen (BBN), Maria Irmig Pedersen (MIP), Ole Olsen (OO), Torben Ridder (TR), Thomas Schlüter (TS)
Teams	Tabita Hartmann-Hansen (THH) deltog i punkt 2
Afbud	Alexander Rosenfeldt (AR), Mia Stjernby (MS)
Inviteret	Niels Bo Daugaard (NBD)
Referent	Maria Irmig Pedersen (MIP)

Punkt 1 Godkendelse af dagsorden

Dagsorden blev godkendt uden bemærkninger.

Punkt 2 Ny visuel identitet, navneændring af DCU (NBD)

NBD startede med at præsentere nye ansættelser, som primært erstatter tidligere stillinger. Præsentation af ny ledergruppe: NBD som direktør, Elitechef, Kommerciel chef og regnskabsansvarlig. Kort præsentation af den nuværende økonomiske situation.

Dernæst præsenterede NBD oplæg med ønske om en navneændring af Danmarks Cykle Union og ønske til ny visuel identitet. En navneændring vil kræve en vedtægtsændring, der skal præsenteres på DCU's kongres til marts.

Forslaget dækker, at der ikke investeres penge i nyt navn/identitet/logo uden at økonomien er tilstede og det er godkendt af DCU's bestyrelsen. Der bruges ikke penge fra distrikter eller klubber på projektet.

TR foreslog, i stedet for at tage emnet med på den ordinære kongres, at indkalde til en ekstraordinær kongres i slutningen af 2026, hvis ny sponsor viser sig og hvis økonomien tillader det. Økonomien i DCU er ikke god og det i øjeblikket vigtigere at få ro på. THH ser ikke at en navneændring vil gøre det og nødvendigvis den rette timing. Der er brug for at se, at der administreres bedre end der hidtil har været.

TS: Navneændring og ny identitet kræver mange ressourcer, og der er andre opgaver, der presser mere på

Alle i bestyrelsen er enige. Distriktet bakker op om navneskifte, men vurderer, at timingen ikke er god. Forslag om ekstraordinær kongres i efteråret, hvis økonomien bedres og ny sponsor er på plads.

Tak til NBD for at deltage, give et ærligt overblik over administrationen og tankerne for fremtiden.

NBD har et ønske om, at komme ud og besøge klubberne igen i foråret og ville høre om opbakningen til dette.

Det bakker distriktet op om og det falder fint i tråd med, at der efterlyses sparring på tværs af klubber.

MIP undersøger, hvilke klubber der er interesseret i at være værter for at samle klubber. Der findes to datoer i foråret.

Punkt 3 Nyt fra formanden (MIP)

Morten Anderson har spurgt til gravellicenser for masterklasserne. Han informerede om, at der ikke kræves licenser til masterklasserne. Det er ikke noget bestyrelsen har godkendt. Distriktsbestyrelsen har heller ikke kendskab til, at der er en ordning, hvor klasserne ikke betaler licens.

MIP svarer Morten Anderson

Der er reglementsøde den 8. januar i Middelfart.
Distriktet sender den bedste mand, idet TR deltager.

Vi har fået henvendelse fra Copenhagen Sprint om vi kan levere tidtagning til dette års løb samt afholdelse af Future Racing 2026.

MIP tager fat i David om tilrettelæggelse af klasser – samt om der er en klub, der vil arrangere løbet.

Der er ønske om, at der laves et fællesøde mellem tidtagning og kommissærer. Det støtter vi gerne op om. Det skal afholdes forud for landevejssæsonen.

Efter terminkalenderen er lavet, viser der sig sammenfald med kommercielt cykelevent på Frederiksberg og FBL's løb. Distriktet leverer tidtagning til FBL. MIP har informeret kommissærerne. Eventfirmaet har ikke rakt ud til distriktet for tidtagning.

NBO afholder onboarding af nye medarbejdere mandag 12. januar.
MIP deltager.

Punkt 4 Økonomi (TR)

TR er ved at lægge sidste hånd på årsregnskabet, og gennemgik økonomien for 2025.

Regnskabet vil blive udsendt i forbindelse indkaldelse til årsmødet, hvor det også vil blive gennemgået i detaljer. Distriktsbestyrelsen er tilfreds med årets resultat.

TR udfærdiger budget 2026 til næste bestyrelsesøde.

Nordic Cycling Commissaires Seminar

Der er kommet en henvendelse fra kommissærudvalget om distriktet kan yde tilskud til seminar i Vilnius.

Det er der ikke givet tilskud til tidligere og det fremgår ikke rigtig af agenda for seminar, hvad det giver for klubberne.

Distriktet yder et tilskud på 3.000 kroner.

MIP: Udvalg og klubber, der ønsker tilskud bedes motivere, hvorfor og hvordan det gavner klubber, sikkerhed eller lignende, efterfulgt af et budget.
Udvalg bør informere begge distrikter samtidig.

Punkt 5 Årsmøde (Alle)

Planlægning af årsmøde den 21. februar.

MIP informerede om at dirigenten, John Langeberg, har sagt ja til at tage deltagelse i år.

MIP laver årsberetning og kontakter repræsentanter på valg.
TR gør regnskab klar.

Punkt 7 Evt.

TS: Nye rammenumre. Der er stor prisforskel mellem prisen fra Demin og fra anden leverandør. Distriktet bakker op om vi skal bruge Demin, der også er DCU sponsor. TS undersøger hvorfor der er så stor forskel.

TS: Rammenumre fra Dm genbruges ikke. De bruges en gang og smides ud. Kunne DCU Idrættens Hus kigge på at genbruge disse.

MIP: David har haft et godt opstartsmøde med TCR angående Youth Tour.
De vil gerne starte tidligere den 5. juni. Spørgsmålet er om det er muligt i forhold til indskrivningen. TR undersøger.

Chip for MTB og cross – tages op på senere møde.
Radioer for kommissærer ikke noget nyt. OO rykker for svar.

Næste møde afholdes i Idrættens Hus tirsdag den 10. februar 2026 kl. 17.30